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EE@rivm.nl];

)
Sent: Wed 12/9/2020 3:36:15 PM

Subject: RE: LCI beleid en CoronaMelder

Received: Wed 12/9/2020 3:36:24 PM

Dank, we zijn heel benieuwd naar het bericht. Fijn om te horen dat het zorgen zal wegnemen, dat zou zeker mooi zijn.

lk 2 si M0 uitnodiging sturen, super dat zij beschikbaar is.

Groeten,

512e

ber 2020 16:32

@ggdhm.nl>; ) SERPEN @ minvws.nl>; JEEM ervm.n-; BE
5.1.2e BELEN @ minvws.nl>; @umcutrecht.nl) @umcutrecht.nl>

5.1.2e JIE @ minvws.ni>; JEEMeivm n>;

Verzonden: woensdag 9 decem

5.1.2e @rivm.nl>

Onderwerp: RE: LCI beleid en CoronaMelder

Beste allen,

Er gaat z.s.m. een bericht naar GGD'en over dit onderwerp. Zodra het uit gaat zal ik dit ook in deze groep delen, ik

denk dat dit veel van de zorgen wegneemt.
Ik ben helaas verhinderd, maar mijn collega heeft een plekje in de agenda gevonden om een en

ander toe te lichten morgen 15:15 - 15:45.

Zou fijn zijn als zij wordt uitgenodigd bij dit overleg.

Hopende jullie hier voorlopig voldoende over te hebben geinformeerd.

Vriendelijke groet,

Landelijke Coordinatie Infectieziektebestrijding (LCI)
RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding (Clb)

Sent: woensdag 9 december 2020 16:18

@umcutrecht.nl>

priv. IEEE _

Subject: RE: LCI beleid en CoronaMelder

AlsBER /of AL morgen niet kunnen en mij wel kunnen briefen, zou ik ‘het beleid’ in de BC kunnen verdedigen.



980305

Wat ik nu zie als dilemma is dat een nauw contact van iemand die asymptomatisch positief is getest en die via gewoon BCO in

beeld komt, na vijf dagen te horen krijgt dat hij / zij uit quarantaine kan en zich niet hoeft te laten testen (als de index geen

klachten ontwikkeld), terwijl je die mededeling niet kunt doen aan iemand die anoniem via de CM is genotificeerd (als de index

geen klachten ontwikkeld). Dus of je wel of niet in die situaties een sleutel afgeeft, heeft mijns inziens te maken met de afweging
tussen de ‘kans-vraag’ (hoe groot is de kans dat iemand die asymptomatisch is en om die reden positief zou kunnen testen) versus

de opvatting dat je iedereen die ook maar enigszins risico heeft gelopen, zou moeten testen. De BC heeft in ieder geval de voorkeur

voor het laatste deel van die afweging ©.

Groet,

Email secretariaat: @rdoghm.nl

VEITa 9 december 2020 15:4C15:40

@rivm.nl>; JEENeminvws.nl>;BEEN @umcutrecht.nl)

@rivn.ni>; [CKECIN JENEKEDNN o rivi.ni>;

ori @ggdhm.nl>

Onderwerp: RE: LCI beleid en CoronaMelder

Dank voor
je

ujtleg over de telefoon zoeven. Het is zeker goed als de commissie en VWS meekrijgen hoe dit nu precies

opgepakt [ilcer vanmiddag teveel overleg om dat vandaag nog te bespreken. Het zou bovendien het beste zijn als en jij

morgen in de vergadering kunnen aanschuiven om het toe te lichten tussen 15:15 en 15:45u. Wellicht is daar agenda-technisch een

mouw aan te passen.

Groeten,

Dubbel
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